



Referat fra Styremøte i Fjellestad Hyttegrend

Tid: Onsdag 13.05.2023 Kl. 10.00

Sted: Jaktbua til Geir Ole.

| Fra styret: | |
|-----------------------|----------------------|
| Arild Samuelsen | Styreleder |
| Jan Robert Bjorvand | Nestleder |
| Leif Inge Eie | Sekretær |
| Hilde Merete Modalen | Kasserer |
| May Snemyr Falkgjerde | Styremedlem |
| Morten Eriksen* | Styremedlem |
| Tina Samuelsen | Styremedlem |
| Rune Evensen | Varamedlem |
| Fra komiteene: | |
| Øyvind Urdalen | Vei-komiteen |
| Jonny Hansen* | Lieløa-komiteen |
| Lars Jøran Sundsdal | Løype-komiteen |
| Geir Hammersmark | Arrangement-komiteen |

* Frafall: Jonny Hansen

Styreleder ønsket alle velkommen til styremøtet.

Sak 11/23 – Pågående/nye prosjekter – Presentert av komiteene:

Veikomiteen v/ Øyvind Urdalen:

Komiteleder informerte om at det er utfordringer med å engasjere deltakere i komiteen. Ved befaringer stiller komiteleder ofte alene uten støtte fra andre medlemmer av komiteen. I en overgangsfase vil nå styreleder bistå ved befaring og dertil oppfølging. Dette til komiteeleder igjen har fått oppbeidret den nødvendige support fra resten av komiteen.

Ellers nevnes det stort behov for vedlikehold på typisk grusveier, der manglende masse og tilfredstillende grøfting er gjenganger. Komiteeleder og styreleder vil snart ta en befaring av alle veier med dertil utarbeidelse av prioriteringsliste, da i.f.t nevnte vedlikehold.

Løypekomiteen V/ Lars Jøran Sundsdal:

Komiteeleder melder at løypekomiteen har hatt møter der kommende vedlikehold og utbedring av eksisterende løyper er diskutert. Løpende fremstår som relativt bra med mindre vedlikehold på planen. Det ble uttrykt ønske fra styret om å se inn på oppgradering av gul/svart vinterløype som i vinter ikke ble kjørt av tråkkemaskin, dette grunnet manglende grunnforhold.



Lie-løa komiteen V/ Jonny Hansen - referert av Arild:

Ingenting å berette. Normalt vedlikehold utføres.

Arrangementskomiteen V/ Geir Hammersmark:

Geir informerte om påske arrangementet som ble utført etter planen og med gode tilbakemeldinger.

Sak 12/23 - Godkjenning av referat fra Styremøte – 25.02.2023.

Ingen innvendinger. Referatet er lest og godkjent på forhånd av styret.

Sak 13/23 – Gjennomgang og status av regnskap ved styreleder Arild Samuelsen.

Styreleder har midlertidig overtatt ansvaret for regnskap og oppfølging av dette. Status regnskap er i.h.t budsjett og plan.

Sak 14/23 – Beslutte hvem som skal ta seg av regnskapet frem til årsmøte 2023.

Det ble besluttet å kontakte StyreWeb for å sjekke pris på å ta over regnskapet i sin helhet. Om prisen er overkommelig så vil dette bli iverkstatt. Dette til ny kasserer er valg og på plass, da senest årsmøte 2023.

Sak 15/23 – Opprettelse av en arbeidsgruppe(r) som skal ta seg av søknad og opparbeidelse av en ny Balløkke og Akebakke:

Balløkke: Søknad og nabovarsel mangler for å kunne jobbe videre med saken. Geir Hammersmark skal sette opp et utkast til plan i.f.t videre fremdriftsplan.

Akebakke: Relativt små justeringer må på plass for å kunne ferdigstille selve akebakken. Tilkjøring av mindre volum av tilrettelagte masser er nødvendig, da for å jevne ut bakken, sånn at typisk tråkkemaskin kan kjøre i bakken. Største utfordringen med bakken er vann som eventuelt må dreneres bort i nedre del av bakken, dette må også ses på av arbeidgruppa.

Sak 16/23 – Godkjenning og samtykke av arbeidsfordeling internt i Styret, ref. «Stillingsinstrukser» presentert sist styremøte 25.02.23:

Ingen innvendinger, forslag om arbeidsfordeling godkjent av styret.

Sak 17/23 - Nytt styremøte fastsatt til 12.08.2023 (Jaktbua til Geir Ole og Teams)



Sak 18/23 – Annet

Styret forslår at man på sikt ønsker å flytte årsmøte fra høst til vinter, da typisk helga mellom vinterferiene. Dette av regnskapspraktiske årsaker. Styret setter dette opp som en sak på kommende Årsmøte.

Styreleder Arild takker for møtet.

Møtet klubbes.

Referent: Leif Inge Eie.